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ABSTRACT

In order to face the difficulties of companies, the OHBLA (Organization for the Harmonization of Business
Law in Africa) uniform act on collective proceedings for the clearing of debts set up measures to prevent
the difficulties of companies or to treat them when the situation is irreparably compromised. It appears
therefore that, these established procedures, directly affect the employees of companies. It was therefore
necessary to determine the actual role of these employees within the given procedure.

KEY WORDS : Employees - Companies facing difficulties - Collective proceedings - OHBLA.

RESUME

Pour faire face aux difficultés de U'entreprise, l'Acte uniforme OHADA portant organisation des procédures
collectives d'apurement du passif a mis en place des mesures destinées a prévenir ces difficultés ou a les
traiter lorsqu’il s'avére que la situation de U'entreprise est irrémédiablement compromise. Des procédures
ainsi instituées, il ressort qu’elles affectent directement les salariés. Aussi a-t-on recherché quel était leur
role effectif au sein des dites procédures.

MOTS CLES : Salariés - Entreprises en difficultés — Procédures collectives — OHADA.
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